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دیدگــــــاه
شکل بازی تیم »مجیدی« بد نیست

کسب عنوان قهرمانی در نیم فصل تنها از لحاظ انگیزشی اهمیت 
دارد و بابت آن جامی نمی دهند. برخلاف سال های گذشته، 
استقلال حال و روز خوبی دارد و مدیریت باشگاه همگام و همراه 
با کادرفنی، آرامش را به تیم هدیه داده و به رغم سنگ اندازی ها 
آبی پوشان با قدرت پیش می روند. اگر این آرامش حفظ شود 
و اعضای تیم تمرکز و دقت را در مصاف با رقبا از دست ندهند 
بدون تردید تصاحب عنوان قهرمانی در پایان فصل ممکن است. 
در چنین شرایطی سنگ اندازی مانع فتح جام نخواهد شد و 
استقلال پس از چندین فصل دوری از عنوان نخست، هوادارانش 
را به جشنی بزرگ دعوت می کند. زیبا بازی کردن با کسب نتیجه 
ارزش می یابد. فرهاد مجیدی هم اعتراف کرده تیمش فوتبال 
تماشاگرپسندی ارائه نمی کند اما مساله مهم حضور استقلال 
در صدر جدول است. با وجود رقبای جدی آبی پوشان، این تیم 
ناچار است کسب امتیاز را در اولویت قرار دهد و در مرحله بعدی 
به فکر بازی مورد علاقه هواداران باشد. اگر با همین روند استقلال 
به قهرمانی لیگ برتر دست یابد بدون شک طرفداران که پس از 
دوره دوازدهم لیگ برتر شاهد قهرمانی تیم محبوب شان نبودند از 
این اتفاق به شدت خرسند می شوند. به رغم انتقادها شاهد هستیم 
خط حمله استقلال در کنار مس رفسنجان بیشترین گل زده را در 
این فصل داشته و این موضوع تایید می کند شکل بازی تیم مجیدی 
آنچنان هم بد نیست. خط دفاعی آبی پوشان پایتخت با 5 گل خورده 
آماری فوق العاده را ثبت کردند و در صورتی که هفته پانزدهم بازنده 
نشوند، استقلال به اولین تیم بدون شکست نیم فصل اول در تاریخ 
لیگ برتر مبدل خواهد شد. البته در مصاف با آلومینیوم اراک و 
مس رفسنجان، سه مرتبه دروازه آبی ها باز شد و دلیل آن می تواند 
از دست رفتن تمرکز به خصوص در دقایق پایانی باشد. تا زمانی که 
سوت پایان زده نشده بازیکنان باید با حفظ تمرکز اجازه گلزنی را 
به حریفان ندهند. در این زمینه تمامی اعضای تیم مسئول هستند 
و نمی توان یک نفر را مقصر دانست. کادرفنی باید شرح وظایف 
بازیکنان را به خصوص در دقایق پایانی تبیین کند تا تلاشی که 
منجر به 3 امتیاز می شود با غفلت و کوتاهی تبدیل به یک امتیاز 
نشود. استقلال با جذب یک بازیساز و افزایش قدرت خود در تمامی 
خطوط می تواند مدعی قهرمانی در لیگ برتر و جام حذفی باشد و در 
دو تورنمنت فاتح مسابقات نام بگیرد. حذف استقلال و پرسپولیس 
از لیگ قهرمانان آسیا را آسیب بزرگی بر پیکره فوتبال ایران دانست. 
متاسفانه کوتاهی های زیادی صورت گرفت و با وجود هشدارهای 
متعدد شاهد حذف سرخابی ها از مسابقاتی معتبر هستیم. حضور 
استقلال و پرسپولیس باعث اعتبار بیشتر لیگ قهرمانان آسیا 
می شد اما غیرحرفه ای ها موفق به کسب مجوز حرفه ای نشدند و 
در این زمینه حرف هایی زده می شود که خنده آور است. امیدوارم 
از لحاظ روانی شاهد افت استقلال نباشیم و این تیم بتواند باعث 

شادی هواداران شود. 

تسنیم: مدیرعامل پدیده مشهد با انتقاد از صحبت های 
باشگاه پرسپولیس گفت: حق مان را به لطف  سرپرست 
قانون از پرسپولیس می گیریم. مسعود معمایی در واکنش 
به اظهارات مجید صدری، سرپرست باشگاه پرسپولیس که 
گفته بود در صورتی حاضر است پول باشگاه پدیده را بدهد 
که این باشگاه اصل پول را بخواهد، به رسانه رسمی این باشگاه 
بیان داشت: دوسال و نیم از این بدهی گذشته و در باشگاه 
پرسپولیس خیلی ها آمده  و خیلی ها هم رفته اند. قرار نیست با 
این جابه جایی ها تعهدات مالی این باشگاه صفر یا پاک شود. وی 
افزود: آقای صدری مگر به کجا وصل است یا چه قدرت ماورایی 
دارد که در برنامه زنده عنوان می کند من پول باشگاه پدیده 
را نمی دهم. اگر بدهی های مدیر قبلی به آقای صدری مربوط 
نمی شود، پس ایشان حق استفاده از درآمدهایی که در دوران 
آقای انصاری فرد و مدیران قبلی پرسپولیس کسب شده را ندارد. 
مدیرعامل باشگاه پدیده خاطرنشان کرد: با این ادبیاتی که از 
آقای صدری شنیدیم، برای ادامه پیگیری هایمان در خصوص 
طلب باشگاه بزرگ پدیده مصمم تر شدیم و به هیچ عنوان از این 

حق مسلم خود نمی گذریم. 

فوتبــالداخلــی

محسنگروسی
 کارشناس فوتبال 

وزیر ورزش و جوانان با انتقاد از فدراسیون فوتبال گفت: 
این فدراسیون رابط ما با AFC بوده اما هنوز پاسخی درباره 
حذف پرسپولیس و استقلال به ما نداده است. حمید سجادی 
افزود: بر من تکلیف است که به صورت جدی از حقوق حقه 2 
باشگاه دفاع کنم. 5 روز دیگر فرصت داریم و جلسات متعدد 
حقوقی برگزار کردیم. پاسخی برای کمیسیون تهیه کردیم که 
تقدیم شد. AFC حق اعتراض و شکایتی برای دو باشگاه اعلام 
کرده که از این مهلت استفاده می کنیم تا کم و کسر قضیه 

مشخص شود. وی با بیان اینکه در این خصوص پاسخ صریحی 
می خواهد، تصریح کرد: به عنوان خادم ورزش وجوانان، مانند 
مدیران عامل استقلال و پرسپولیس برای من سوال است. 
اگر فدراسیون فوتبال ایران نماینده AFC است، مجوزی به 
فدراسیون داده شده که کمیته های بدوی و استیناف صدور 
مجوز حرفه ای مسئول رسیدگی به پرونده ها بوده اند. کمیته 
بدوی حرکتی را آغاز کرد که به دنبال پاسخ کار و یافتن علت 
موضوع هستیم. »دنبال کار هستیم که بدانیم علت اینکه اقدام 

اینگونه ای از داخل انجام شده، چه بوده است.« وزیر ضمن 
بیان این جمله گفت: کمیته استیناف مهلت سه ماهه ای به دو 
باشگاه داده و آنها در مجموع چهار ماه فرصت داشتند. در حال 
تکمیل مستندات بودیم که هفته گذشته عنوان شد پنج روز 
برای راستی آزمایی فرصت دارید. ما در شوک بودیم و هنوز 
پاسخ دقیقی در داخل به ما نداده اند. فدراسیون فوتبال، رابط 
ما با  AFCاست که هنوز کسی پاسخ نداده است. باشگاه ها هم 

مدارکی را که در اختیار آنها بود، ارسال کردند. 

انتقاد وزیر ورزش از فدراسیون فوتبال: 

درباره حذف سرخابی ها پاسخی به ما نداده اند

آرمــــان ملی: سال هاســــت بحــــث 
خصوصی سازی سرخابی ها مطرح شده است. 
طرحی که انتقادات کارشناسان به وضعیت 
این دو باشگاه را به دنبال داشت. نکته جالب 
پیشنهاد عجیب حــجت ا... عبدالملکی در این 

خصوص است. 
 پیشنهاد 

حجت ا... عبدالملکی، وزیر کار، تعاون و و رفاه 
اجتماعی در صفحه شخصی خود با انتشار نامه ای 
که خطاب به رئیس جمهور، سیدابراهیم رئیسی 
نوشته است، پیشنهاد خود را مبنی بر واگذاری 
دو باشگاه به مردم و اداره به صورت تعاونی مطرح 
کرده و الگوهایی مثل رئال مادرید و بارسلونا را 
به عنوان شکل مناسب باشگاهداری معرفی کرده 
است. عبدالملکی در توئیت خود نوشت: »حذف 
دو باشگاه بزرگ و محبوب پرسپولیس و استقلال 
از لیگ قهرمانان آسیا که محصول مدیریت غلط 
گذشته است، کام همه را تلخ کرده؛ ماه گذشته 
در نامه ای به رئیس جمهور محترم پیشنهاد دادم 
تا مدیریت این دو تیم در قالب تعاونی به مردم 
واگذار شود؛ این تجربه باشگاه داری در دو تیم 
بارسلونا و رئال مادرید تجربه شده و یک قاعده 
پذیرفته شده جهانی است؛ این نامه از سوی دفتر 
رئیس جمهور به وزرای محترم ورزش و اقتصاد 
ارجاع شده است؛ وزارت کار، تنها راه حل بحران 
سرخابی ها را واگذاری مدیریت آنها به خود مردم 
می داند.« ایلنا در ادامه نوشت: این پیشنهاد در 
حالی ارائه شده که چندین ایراد قانونی و شرعی 

به چنین اقدامی وارد است و علاوه بر نشدنی 
بودن آن، اگر برفرض انجام شود هم مشکلات 
کنونی را حل نخواهد کرد. ماجرا از آن قرار است 
که باشگاه استقلال سال ها پیش وقف عام شده و 
واگذاری موقوفات به بخش خصوصی و تعاونی ها 
ایراد شرعی دارد. از سوی دیگر بر فرض اینکه 
باشگاه  هایی مثل استقلال و پرسپولیس در 
صورتی که به صورت تعاونی اداره شوند، نیاز 
به مجمع برای تشکیل هیات مدیره و تعیین 
مدیرعامل دارند. آیا ممکن است که چند صد یا 
چند هزار نفر مجمع تشکیل دهند و با رای گیری 
اعضای هیات مدیره را مشخص کنند؟ مسلما 
چنین موضوعی شدنی نیست و اگر هم بنا بر 
این باشد که مجمع از سوی دولت یا نهادهای 
وابسته تشکیل شود بازهم عملا دخالت دولت در 
امور باشگاه ها تلقی شده و ایراداتی که نهادهای 
بین المللی وارد کرده اند به قوت خودش باقی 
است. مطرح کردن این پیشنهاد با وجود موانعی 
که در آن وجود دارد و البته ناکارامدی آن در نوع 

خودش عجیب بود.
 زیان باشگاه ها 

سیدمصطفی هاشمی طبا در پاسخ به این 
سوال که آیا خصوصی سازی دو باشگاه استقلال 
و پرسپولیس به سرانجام می رسد یا خیر گفت: 
قطعا خیر. ۱۶ سال است که گفته می شود این 
دو باشگاه را می خواهیم واگذار کنیم اما رئیس 
سازمان خصوصی سازی در یک برنامه تلویزیونی 
می گوید اگر مقداری از سهام این باشگاه را 

واگذار کنیم، به معنی خصوصی سازی نیست. 
وقتی این طور صحبت می کنند دیگر حرفی 
نمی ماند. از طرف دیگر می گویند سهام این دو 
باشگاه را به وزارت کار انتقال می دهیم. این سهام 
برای دولت است؛ این دو باشگاه دولتی هستند 
و من تعجب می کنم چرا افراد این اظهارنظرها را 
عنوان می کنند. زیان انباشته دو باشگاه استقلال 
و پرسپولیس دو برابر سرمایه آنهاست. در این 
دو باشگاه گزارش مجمع، حسابرسی و تراز 
مالی اصلا مشخص نیست. اما جالب این است 
که با این شرایط آنها بازهم از خصوصی سازی 
صحبت می کنند. سال هاست که سهام این دو 
باشگاه قرار است به بورس واگذار شود اما این 
روش واگذاری هم خنده دار است و هم نشدنی. 
رئیس سابق شورای شهر می گوید مالکیت 
ورزشگاه های شهیدکاظمی و امام رضا)ع( برای 
شهرداری تهران است. هاشمی طبا تاکید کرد: 
در شرایطی که این دو باشگاه خصوصی سازی 
محقق نمی شود ضمن اینکه رئیس سازمان 
خصوصی سازی هم این موضوع را به صراحت 
عنوان کرده است. شرکت هایی که مشمول ماده 
۱۴۱ قانون تجارت هستند یا باید منحل شوند 
و یا اعلام ورشکستگی کنند یا اینکه وضعیت 
مالی شان را درست کنند. در حال حاضر هیچ 
چیز در این باشگاه درست نیست آن وقت قرار 
است به بورس هم برود. بنابراین این دو باشگاه 
باید اعلام ورشکستگی کنند و پس از انحلال 
با عنوان سهامی عام دو شرکت به نام این دو 

باشگاه تاسیس شود تا مردم هم سهام شان را 
بخرند. البته اداره کردن این شرکت ها هم شرایط 
خاص خودش را دارد. الان باشگاه تراکتور با یک 
بدهی خیلی سنگین در ازای پرداخت مبلغ 
5۰۰میلیارد تومان به شرکت ملی صنایع مس 
واگذار شد. وقتی تیمی این بدهی سنگین را 
دارد خرید آن چه ارزشی دارد. از آن طرف در 
خرید این تیم، وزارت صمت هم دخالت کرده 
که الان این موضوع ارتباطی به آنها نداشت. 
سهام مس متعلق به مردم است و حالا باید در 
ازای تیمی که بدهی سرسام آور دارد پرداخت 
شود. این اتفاق برای فوتبال ایران بسیار بد است. 
سه سال پیش زمانی که تراکتور به زنوزی واگذار 
شد؛ باشگاه تراکتور در زمره کم هزینه ترین 
باشگاه های فوتبال در لیگ برتر بود که بدهی 
انباشته زیادی نداشت. اما از سال ۹۷ تا به الان 
این بدهی چند برابر شده و بیش از چند صد 
میلیارد به بدهی های این باشگاه اضافه شده و 
در نهایت مالک این باشگاه هم چنین عملکرد 
ضعیف و بدهی های انباشته شده پول خوبی 
به جیب می زند. این شرایط برای فوتبال ما 

فاجعه آمیز است. 
 بازی سیاسی 

مدیرعامل اســـبق استقــــلال در رابطه 
با خصوصی سازی  باشگاه های پرسپولیس و 
استقلال گفت: در دوره مدیران قبلی وزارت 
ورزش بارها گفتم جریان خصوصی سازی  یک 
بازی سیاسی است و می خواهند برای دولت 
جدید هزینه تراشی کنند و به وزیر ورزش 
می گویم اصلا وارد بازی های تیم قبلی نشود. 
وی همچنین در خصوص حذف استقلال، 
پرسپولیس و گل گهر از لیگ قهرمانان آسیا، 
اظهارداشت: باید بگویم این اتفاق حاصل 
بی تدبیری مدیران گذشته است و اگر این اتفاق 
امروز علنی شده نباید وزارت ورزش فعلی را 
مقصر بدانیم. هرچه برخی در گذشته کاشته ند، 
امروز برداشت شد. واعظ آشتیانی ادامه داد: 
وزارت ورزش در چند سال گذشته برای فرار 
از مالیات؛ نه مجمع، نه حسابرسی قانونی و نه 
هیچ چیز دیگری برای این دو باشگاه برگزار 
نکرد ولی این را بدانید که برگزاری مجمع 
حداقل این خاصیت را داشت که مدیران سابق 
متوجه زیان ده بودن این دو باشگاه می شدند. 
وی تاکید کرد: نباید تمام ضعف های خود در 
سالیان گذشته را به گردن کنفدراسیون فوتبال 
آسیا بیندازیم. فدراسیون فوتبال که می بیند 
باشگاه های ما مرتب در کنفدراسیون فوتبال آسیا 
جریمه می شوند، چرا رونوشت مجامع باشگاه ها 
را نمی خواهد. نظارت ساده بر اقدامات می تواند 

از بروز مشکلات بزرگ جلوگیری کند. 

وقتی در بازی سیاسی، زیان سرخابی ها نادیده گرفته می شود! 

پیشنهاد عجیب »وزیر کار« به رئیس جمهور 

کاپیتان اسبق تیم ملی فوتبال ایران گفت: برای 
ادامه حضور پرسپولیس در آسیا در مقطعی من هم 

مجبور شدم به نماینده AFC دروغ بگویم. 
 حذف از آسیا 

محمد پنجعلی در مـــورد حذف استقــــلال 
و پرسپولیـــس در لیگ قهرمانان آسیا و اینکه 
وزیرورزش گفته هنوز این دو باشگاه حذف نشده اند، 
اظهارداشت: نفس عمل مهم است اگر امیدی هم 
برای ادامه این دو تیم در آسیا وجود داشته باشد 
اما واقعا فوتبال ما حرفه ای است؟ مدام سندسازی 
می کنیم و این مدارک را تحویل شان می دهیم و 
می گوییم فوتبال مان حرفه ای است، چند سال 

دروغ بگوییم؟
AFC دیدار با نماینده 

وی با اشاره به دیدار خودش با نماینده AFC بیان 
داشت: چند سال پیش به خود من هم یاد دادند که 
به نماینده AFC دروغ بگویم. به من گفتند به او 
بگویم که ورزشگاه آزادی مال پرسپولیس است و 
ورزشگاه تختی متعلق به استقلال! من هم مجبور 
شدم برای موقعیت پرسپولیس در آسیا دروغ بگویم 
و به آن نماینده که بازیکن اسبق تیم هرتابرلین 
آلمان بود این حرف را بزنم. او به من گفت ۱5 روز 
است که در ایران هستم اما با هیچ فوتبالیست ملی 
روبه رو نشده ام و فقط مدیران را دیده ام. قشنگ نبود 
اما من هم مجبور شدم به او دروغ بگویم زیرا اگر 
می فهمیدند پرسپولیس و استقلال ورزشگاه ندارند 
کارمان بد می شد. این دروغ ها به ضررمان است. 
نتیجه این شرایط این است که نه در لیگ قهرمانان 
آسیا و نه در جام ملت های آسیا چندین سال است که 
هیچ قهرمانی نداشته ایم؛ ما هدف را گم کرده ایم و 

فقط سندسازی می کنیم. 
 حرفه ای؟

وی تاکیدکرد: فوتبال ما با این شرایط نه تنها 
حرفه ای نیست بلکه آماتور هم نیستیم. تا چند 
سال پیش بلیت فروشی و تبلیغات محیطی دست 
باشگاه ها نبود. شرایط نقل وانتقال بازیکنان مان را 
ببینید، باشگاه ها از حق پخش تلویزیونی محروم 
هستند. در فوتبال یاد گرفتیم دست در جیب مردم 
کنیم و به فوتبالیست بدهیم این کار اصولی نیست 
و باید درست شود نباید در فوتبال از بیت المال 

خرج کرد. 
 پتانسیل 

کاپیتان اسبق تیم ملی با اشاره به پتانسیل های 
بالای ایران عنوان کرد: ظرفیت فوتبال ما بالاتر 
از آسیاست. ببینید چند بازیکن در سطح اول 
اروپا داریم، ما استعدادهای فراوانی داریم که هرز 
می روند، نباید در جام ملت های آسیا مقابل عراق و 
سوریه کم بیاوریم، باید دنبال کار اصولی و درست 
برویم، فوتبال را نباید دولت اداره کند، همه دنیا از 
فوتبال درآمدزایی دارند اما ما در فوتبال از بیت المال 
خرج می کنیم. از حق کارگری که حتی حقوقش 
به موقع پرداخت نمی شود در فوتبال خرج می  کنیم 
نباید فوتبال با پول کارگر و بیت المال بچرخد باید 
در فوتبال زحمت کشید و پول سازی کرد و درآمد 
داشت. وی افزود: در همه دنیا فوتبال از خودش 
درآمدزایی می کند اما ما از جیب می خوریم. یکسره 
هم باشگاه های ما بدهکارند و از آنها شکایت می شود 
و مدام پنجره ها بسته می شود و از آسیا حذف  مان 
می کنند. اینها به خاطر این است که کسی سرجایش 

نیست هرکس باید کار خودش را کند. 

محمد پنجعلی: 
به من هم یاد دادند به نماینده AFC  دروغ بگویم 

سمیرا ایمانی فولادی با پیوستـــن به تیم 
والیبال پورتو پرتغال حالا نخستین مربی بانوی 
ایرانی است که به عنوان لژیونر در یک لیگ 
معتبر اروپایی مربیگری خواهد کرد. ایمانی از 
دو ماه گذشته با امضای قراردادی به کادرفنی 

پورتو ملحق شد. 
 برنامه شما در پورتو چیست؟

تمرینات در این روزها در دو نوبت صبح 
و بعدازظهر انجام می شود، تیم اصلی پورتو 
تمریناتش از هفته گذشته استارت خورد و 
من هم قرار است در این تیم به عنوان کمک 
مربی در کنار تیم باشم و به سرمربی کمک 
کنم؛ هفته گذشته هم از تمـــرینات مینی 
والیبال، زیر ۱۶ سال، جوانان و زیر 2۱ سال 

پورتو بازدید کردم. 
 چه اتفاقی افتاد تصمیم گرفتید به 

اروپا بروید؟
خیلی علاقه مند بودم که بتوانم در عرصه های 
بین المللی مربیگری کنم، پیشنهادات زیادی 
داشتم، اما پیشنهاد پورتو جزو درخواست هایی 
بود که به طورجدی به آن فکر کردم و از این 
بابت خوشحال بودم که می توانم در پرتغال 

فعالیت کنم. 
لژیونر  بانوی مربی   شما نخستین 
ایران هستید؛ حس فوق العاده ای دارید 

همین طور است؟
من نخستین مربی بانوی ایرانی هستم که 
به اروپا آمده ام، دوست دارم خوش  بدرخشم و 
کلیه تجربیاتی که اینجا می توانم به دست بیاورم 

را به دیگر مربیان ایرانی منتقل کنم. 
 آیا محدودیت هایی در ایران بوده 
که اینجا برای فعالیت شما وجود نداشته 

باشد؟
محدودیتی در ایران وجـــود نداشت، فرق 
ایران با اروپا این است که اینجا به ورزش بانوان 
اهمیت خیلی بیشتری داده می شود و حتی 
بازی هایشان پخش زنده دارد و بدون هیچ 
محدودیتی دیدارها از طریق تلویزیون پخش 

می شود. 

گفـــتوگـــو

»ساعی« همچنان منتظر دریافت 
حکم ریاست بر»تکواندو«

ایسنا:  هـــادی ساعـــی ۷ روز پیش در 
جریان انتخابات ریاست فدراسیون تکواندو 
در رقابت با سیدمحمد پولادگر با کسب 
2۹ رای در مقابل 2۷ رای پولادگر، به عنوان 
رئیس جدید فدراسیون تکواندو انتخاب شد. 
بنیامین شکوه فر معاون امور حقوقی مجلس و 
استان های وزارت ورزش و جوانان ریاست این 
مجمع را بر عهده داشت اما در زمان رأی گیری 
اعلام کرد، از آنجا که وزارت ورزش در انتخابات 
فدراسیون ها بی طرف است، در این مجمع 
رأی نمی دهد و آرای 2 کاندیدا از مجموع 
5۶ رای اعضای مجمع محاسبه شود. به این 
ترتیب ساعی از مجموع 5۶ رأی اخذ شده 
اعضای مجمع، با کسب 2۹ رای موفق شد 
نصف به علاوه یک رای را از آن خود کند و 
به عنوان رئیس فدراسیون تکواندو انتخاب 
شود. به دنبال پیروزی ساعی در انتخابات، 
صحبت های مختلفی درباره غیرقانونی بودن 
انتخاب هادی ساعی به عنوان رئیس فدراسیون 
تکواندو مطرح شد؛ این افراد معتقد بودند هر 
چند رئیس مجمع از دادن رأی خودداری کرده 
اما این موضوع نمی تواند باعث کاهش تعداد 
حاضران مجمع و آرا از 5۷ به 5۶ نفر شود و با 
این اوصاف ساعی برای انتخاب به عنوان رئیس 
فدراسیون باید به جای 2۹ رأی حداقل 3۰ 
رأی کسب کند. حال با وجود گذشت ۷ روز 
از انتخاب ساعی به عنوان رئیس فدراسیون 
تکواندو، وزیر ورزش وجوانان هنوز حکم ریاست 
وی بر فدراسیون تکواندو را ابلاغ نکرده تا ساعی 
نتواند برای به دست گرفتن امور فدراسیون 

تکواندو فعالیت خود را آغاز کند. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

سمیرا ایمانی  فولادی: 
 محدودیتی برای 

 بانوان در ایران 
وجود ندارد

 یاران عبادی پور، نصفه و نیمه 
به بلغارستان رسیدند

تیم اسکرابوهاتوف لهستان که از سال 2۰۱۷، 
میلاد عبادی پور، را در اختیار دارد برای شرکت 
در مسابقات کاپ اروپا با مشکل غیرمنتظره ای 
مواجه شد. اسکرا قرار بود روز یک شنبه برای 
رویارویی با تیم »نفتوچیمیک« راهی بلغارستان 
شود اما این سفر به دلیل محدودیت های سفر به 
این کشور، یک روز به تعویق افتاد. وزارت خارجه 
بلغارستان اعلام کرد همه کسانی که 2دوز 
واکسن خود را دریافت کرده اند، می توانند وارد 
خاک این کشور شوند. این در حالی بود که 
لهستان به دلیل آمار بالای مبتلایان به کرونا در 
لیست قرمز کشور بلغارستان قرار دارد و در نتیجه 
از سوارشدن بازیکنان اسکرا به هواپیما جلوگیری 
شد. سرانجام با گواهی وزارت خارجه لهستان 
مبنی بر اینکه اسکرا، یک باشگاه حرفه ای والیبال 
است مقدمات انجام تست PCR در فرودگاه ورشو 
برای این تیم مهیا شد و جالب اینکه نتیجه این 
تست هم به سود یاران عبادی پور نبود. تیم اسکرا 
در نهایت روز دوشنبه پس از مشکوک بودن 
نتیجه تست ۶ بازیکن، توانست با 8 بازیکن از 

جمله میلاد عبادی پور، راهی بلغارستان شود. 


